
 

Zápis 01/2023 

zo zasadnutia Výkonného výboru BTZ zo dňa 11.01.2023 

v Bratislave. 

 

Čas začiatku  zasadnutia: 18:10hod.   Čas ukončenia:  22:00hod. 

 

Predsedajúci: Mgr. Peter Miklušičák, PhD.  Zapisovateľ: Mgr. Zuzana Obertová 

Prítomní členovia VV BTZ: 

Mgr. Peter Miklušičák, PhD., 

Akad.soch. Jozef  Šramka, František Babej, BSBA 

Mgr. Kamil Gróf,  

Ing. Erik Csarnakovics,  

Peter Grič 

 

Prizvaní hostia: Marek Budoš, Martin Kližan, Róbert Beláň 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia VV BTZ 

2. Kontrola uznášaniaschopnosti. 

3. Kontrola zápisu VV BTZ 4/2022. 

4. Informácie členov VV STZ a komisií VV STZ P. Miklušičáka, F. Babeja , 

E.Csarnakovicsa a R. Beláňa o priebehoch zasadnutí VV STZ. 

5. Diskusia ku novému návrhu stanov STZ. 

6. Návrhy a podnety od členov BTZ 

7. Valné zhromaždenie BTZ 

8. Diskusia 

 

 



 K bodu č.2: Kontrola uznášaniaschopnosti. 

Počet prítomných členov VV BTZ:  6 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť VV BTZ: 4  

Prítomní sú 6 členovia zo 6 -  zasadnutie je uznášaniaschopné. 

Počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia : 4 

 

K bodu č.3: Kontrola zápisu VV BTZ 4/2022. 

 

VV BTZ po kontrole zápisu č. 4/2022 ho berie na vedomie a jeho znenie schvaľuje. 

Za: 6  Proti:0  Zdržal sa:0 

 

K bodu č.4: Informovanie o nových aktivitách v BTZ. 

• P. Miklušičák informoval členov o zaslanom podnete na kontrolóra STZ z decembra 

2022 ohľadom opakovaného neskorého doručovania podkladov na zasadnutia VV 

STZ  a o výsledkoch tohto podnetu. 

•  F.  Babej a E. Csarnakovics informovali o priebehu a témach posledných dvoch 

zasadnutí VV STZ z roku 2022. 

•  F.Babej informoval o priebehu decembrového schvaľovania úveru pre NTC Košice 

a.s. formou elektronického hlasovania a o 40 percentnom navýšení úveru pre NTC 

Košice a.s. z pôvodne prezentovanej sumy pred voľbami 2022 

•  R. Beláň informoval členov o priebehu a úlohách rozpočtovej komisie VV STZ ako aj 

o problematike spojenej s rozpočtom STZ. 

• P. Miklušičák informoval a priebehoch a výsledkoch zasadnutí Legislatívnej komisie 

VV STZ. 

• P. Miklušičák informoval o spolupráci Bratislavského tenisového zväzu s TV JOJ 

Šport a TV Bratislava. 

• P. Miklušičák informoval o vzdaní sa funkcie kontrolóra BTZ pána Tencera ku 

31.12.2022. 

 

K bodu č.5: Návrh na zmenu stanov ( diskusia ) + návrh na zmenu pravidiel turnajov 

STZ. 

• P. Miklušičák s F. Babejom podrobne vysvetlili a objasnili ako prebiehala diskusia a 

príprava návrhu nových stanov STZ. Taktiež upozornili prítomných na nástrahy a 

účelovosť nastavenia výpočtu volebného kľúča pre regionálne zväzy zo strany 



Sekretariátu STZ. Okrem toho upozornili na fakt, že v prípade prijatia nového znenia 

Stanov STZ budú mať dva najväčšie kluby BTZ Slávia STU a Slovan Bratislava 

štvornásobne vyšší počet hlasov na Valnom zhromaždení BTZ oproti momentálnemu 

stavu platných stanov BTZ.  

• BTZ bol v rámci príprav nových Stanov najaktívnejší zo všetkých regionálnych 

zväzov, navrhol zmeniť Stanovy v dvadsiatich štyroch  bodoch. Zo všetkých návrhov 

BTZ zapracovala Legislatívna komisia do poslednej verzie návrhu Stanov len jednu 

pripomienku. Väčšinu zmien pripravili členovia sekretariátu STZ a nie členovia 

Legislatívnej komisie. 

• Všetkým tenisovým klubom BTZ bola zaslaná pracovná verzia návrhu  Stanov STZ na 

pripomienkovanie do 15.1.2023. Z oslovených klubov poslali pripomienky iba kluby 

TK Classic a ŠK 26 Karlovka BA. 

• Do diskusie sa postupne zapojili všetci prítomní. Prítomní sa uzniesli na potrebe 

zmeny navrhovaného výpočtu kľúča delegátov. 

Návrh uznesenia: 

„Navrhujeme prehodnotiť a zmeniť navrhovaný výpočet kľúču delegátov RTZ či Rady 

STZ tak, aby sa "kvantita" vyrátavala na základe reálneho počtu registrovaných 

tenistov  v tenisových kluboch či RTZ a aby sa "kvalita" vyrátavala na základe 

výsledkov jednotlivých tenistov dosiahnutých v individuálnych súťažiach, teda na 

domácich alebo zahraničných turnajoch“ 

 

Za: 6  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie je prijaté a bude návrh bude predložený na najbližšie zasadnutie VV STZ  

 

K bodu č.6: podnety a návrhy členov BTZ.  

J. Šramka navrhuje „predložiť na VV STZ zmenu Súťažného poriadku  tak, aby organizátorom 

turnajov, ktorí majú záujem aj kapacitné možnosti, bolo umožnené usporiadať kvalifikáciu pre 

turnaje kategórie A, B, C, D.“ 

 

Za: 6  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie je prijaté 

 

J.Šramka navrhuje „zrušenie poplatku 5 eur za kolektívnu registráciu klubu a zrušenie 

každoročnej obnovy registrácie klubu“. 

Za: 2  Proti: 3  Zdržal sa: 1 



Uznesenie je neprijaté. 

 

 

P. Miklušičák navrhuje „ zmeniť pracovnú dobu sekretára BTZ na utorok a štvrtok v čase od 

8:00 do 12:00 hod.“ 

 

Za: 6  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie je prijaté.  

 

J. Šramka zaznamenal na turnajoch, ktoré organizujú v klube, že veľké množstvo hráčov 

používa počas prestávok medzi gemami mobilné zariadenia na komunikáciu 

s rodičmi/trénermi, preto navrhuje  „zaviesť pre hráčov do Súťažného poriadku STZ zákaz 

používania mobilných zariadení počas zápasov (telefón ) a nosenia smart hodiniek na ruke 

počas trvania a hrania zápasu na domácich turnajoch vo všetkých vekových kategóriách“ 

 

Za: 6  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie je prijaté.  

 

K. Gróf navrhol „ aby predsedovia jednotlivých regionálnych tenisových zväzov boli 

v zamestnaneckom pomere so Slovenským tenisovým zväzom a za svoju funkciu dostávali od 

STZ mzdu vo výške minimálnej mzdy“ 

 

Za: 5  Proti: 0  Zdržal sa: 1 

Uznesenie je prijaté.  

 

P. Grič navrhol „aby boli všetkým RTZ v roku 2023 navýšené rozpočty na ich činnosť. 

Každý jeden  RTZ by mal obdržať od STZ ročnú dotáciu vo výške 3 % z príspevku 

uznanému športu, ktorý každoročne dostáva STZ  od ministerstva školstva SR.“ 

 

Za: 6  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie je prijaté 

 



V zmysle prijatých uznesení budú jednotlivé návrhy predložené na najbližšie 

zasadnutie VV STZ dňa 15.2.2022. 

 

K bodu č.7: Valné zhromaždenie BTZ 

Prítomní sa dohodli, že Valné zhromaždenie BTZ sa uskutoční v druhej polovici marca 2023. 

Presný dátum bude určený a oznámený do konca februára 2023. 

K bodu č.8: Diskusia 

V rámci diskusie prebehla debata ohľadom nastavenia kritérií pre prijímanie hráčov do NTC  

a celkového systému fungovania NTC Bratislava a NTC Košice. Bola odprezentovaná aj 

informácia, že v návrhu novej koncepcie rozvoja slovenského tenisu sa spomína výstavba 

tretieho Národného Tenisového Centra v Banskej Bystrici. 

  

Zasadnutie VV BTZ bolo ukončené o 22:00hod. 

 

 

Zapisovateľ:                                                                     Presedajúci: 

.............................................                                            ...................................................... 

Mgr. Zuzana Obertová                                                    Mgr. Peter Miklušičák, PhD. 

 

  

 

 

 

 

 


